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Nieuwsbrief  Omgevingswet  –
jachtaansprakelijkheidsverzek
ering
Geacht NOJG lid,

Deze  informatiebrief  heeft  betrekking  op  de
jachtaansprakelijkheidsverzekering  verstrekt  door  Ecclesia.
Heeft u geen jachtverzekering via Ecclesia, dan mag u deze
brief ter kennisgeving aannemen.

Per 1 januari 2024 is de ‘Omgevingswet’ van kracht gegaan.
Deze  wet  heeft  de  ‘Wet  Natuurbescherming’  vervangen.  Dit
betekent  dat  de  vergunningssoort  ‘Jachtakte’  niet  meer
bestaat.  De  nieuwe  naam  is  ‘Omgevingsvergunning
jachtgeweeractiviteit’.

Zoals u wellicht heeft gemerkt zijn er momenteel problemen bij
Ecclesia bij het afgeven van verzekeringsbewijzen. De reden
hiervoor is dat de achterliggende hoofdverzekeraar, overigens
dezelfde als bij de Jagersvereniging, kennelijk op juridische
problemen  is  gestuit  vanwege  de  invoering  van  de  nieuwe
Omgevingswet.

Op  moment  van  schrijven  wordt  de
Jachtaansprakelijkheidsverzekering  conform  de  nieuwe  wet
gewijzigd en wij verwachten dat het aanstaande weekend alles
is opgelost en de website verzekerdejager.nl weer in de lucht
is.

Wij adviseren u tot maandag te wachten met het aanvragen van
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uw verzekering om eventuele frustratie te voorkomen.

Wat betekent dit voor de lopende en de reeds nieuw verstrekte
verzekeringsbewijzen?

Voor de lopende 3-jarige verzekeringsbewijzen geldt een1.
overgangsregeling.
Verzekeringsbewijzen met een 3-jarige looptijd verstrekt
in  2022-2023  blijven  geldig.  Voor  leden  met  deze
verzekeringsbewijzen verandert er dan ook niets. U hoeft
geen nieuw verzekeringsbewijs aan te vragen.
De nieuw verstrekte verzekeringsbewijzen per 1 januari2.
2024 zijn niet geldig en worden aangepast
De  nieuwe  verzekeringsbewijzen  (geldigheidsperiode  1
jaar én 3 jaar), die al zijn verstrekt dit jaar, zijn
ongeldig en dienen te worden aangepast.
Na  correctie  worden  leden,  die  op  dit  moment  een
ongeldig verzekeringsbewijs hebben ontvangen, een nieuw
verzekeringsbewijs toegezonden.

De politie heeft in elk geval aangegeven dat alle afspraken
met betrekking tot het verkrijgen van de akte doorgang kunnen
vinden én dat het verzekeringsbewijs op een later moment mag
worden nagestuurd.

We betreuren de onduidelijkheid, maar zowel NOJG als Ecclesia
zijn  nu  eenmaal  afhankelijk  van  de  achterliggende
hoofdverzekeraar.

We  moeten  even  het  tijdens  het  jagen  geleerde  geduld
beproeven…

 Mochten er zich nieuwe ontwikkelingen voordoen, zullen wij u
uiteraard op de hoogte houden. 

 
Vriendelijke groet,

Mr. Maurice J.J.E. Stassen



 

Waarom NOJG afziet van hoger
beroep in bodemprocedure

De rechtbank in Den Haag maakte op 11 oktober van dit jaar
bekend dat het besluit van de minister om de jacht op de haas
in drie provincies en die op het konijn in het hele land te
verbieden  in  stand  mag  blijven.  De  Jagersvereniging  heeft
vandaag (22 december 2023) aangekondigd dat zij pro forma in
hoger beroep gaat tegen de uitspraak van de rechter in deze
zogeheten bodemprocedure. De NOJG heeft besloten daar niet in
mee te gaan, aldus landelijk voorzitter René Leegte. In deze
extra nieuwsbrief legt hij uit waarom.

‘Dreigen met nadere stappen belemmert constructieve
gesprekken’

Er  lopen  op  dit  moment  constructieve  gesprekken  met  het
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ministerie over een stelselwijziging. Als die tot stand komt,
zijn we in staat een aantal fundamentele fouten in het huidige
systeem op te lossen. Uit de gesprekken met ambtenaren die we
met name de afgelopen maanden hebben gehad, leiden we af dat
de mogelijkheid van een hoger beroep het overleg over een
stelselwijziging zal bemoeilijken. Dat is in zekere zin ook
logisch:  aan  de  ene  kant  probeer  je  een  constructieve
oplossing te vinden, terwijl je aan de andere kant ruzie maakt
over het oude stelsel.”

‘Hoger beroep kost veel geld, terwijl kans van slagen gering
lijkt’

Een tweede reden om de Jagersvereniging niet te volgen hangt
samen met het feit dat nieuwe juridische stappen opnieuw veel
geld  gaan  kosten.  ,,Wij  hebben  inmiddels  400.000  euro
uitgegeven aan een rechtszaak zonder dat de openstelling van
de jacht op de haas en het konijn dichterbij gekomen is”,
aldus René Leegte. ,,Het argument van de rechter is dat het de
minister vrij staat haar eigen telmethode te kiezen, ook als
er andere telmethodes – zoals de WBE-tellingen – beschikbaar
zijn.  Onze  inschatting  is  dat  de  rechter  in  hoger  beroep
daarover geen andere mening zal hebben.”

‘Uitspraak die er nu ligt kan ook in het voordeel zijn van
jagers’

Maar belangrijker nog is het feit dat de uitspraak van de
rechter de jachtorganisaties ook kan helpen als het gaat om
tellingen  rond  de  vrijstellingslijsten,  aldus  de  landelijk
NOJG-voorzitter. Zoals Johan Cruijff al zei: ‘Ieder nadeel
heeft z’n voordeel’. In plaats van veel geld uitgeven aan een
hoger beroep met een geringe slagingskans zoeken wij liever
het constructieve gesprek met het ministerie om de jacht voor
de toekomst beter te maken.”

‘Andere organisaties, deels andere belangen’

Hoewel  de  NOJG  daarmee  een  ander  inzicht  heeft  dan  de



Jagersvereniging, zal zij constructief blijven samenwerken met
de Jagersvereniging, LTO en Federatie Particulier Grondbezit
om  via  de  stelselwijziging  de  jacht  in  Nederland  voor  de
toekomst zeker te stellen, benadrukt Leegte. ,,We werken heel
nauw met elkaar samen en zullen dat in de toekomst ook blijven
doen. Maar we zijn andere verenigingen met andere inzichten.
De  focus  van  de  NOJG  is  te  zorgen  dat  onze  boeren  geen
onnodige overlast en schade ondervinden van de verschillende
wildsoorten die daarvoor verantwoordelijk zijn. Door niet in
hoger beroep te gaan – zelfs niet pro forma – handelen we in
het belang van onze leden.”

Nieuwsbrief lidmaatschap NOJG
en  de  WA-jachtverzekering
2024
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YuoTube  filmpjes  mini-
workshop “Hoe praat ik over
de jacht”

Tijdens de Brede Bijeenkomst NOJG-regio Noord-
Holland in Zwanenburg, Noord Holland was er een
imago workshop georganiseerd voor jagers en WBE’s
over wat jagers kunnen doen om een positief beeld
van de jacht uit te dragen. 
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Bijvoorbeeld  een  constructief  gesprek,  omgang  met  sociale
media, en vele andere onderwerpen komen hier aan bod.
 
Deze 9 korte imagofilms belichten elk een ander aspect van de
imago workshop en zijn een handige tool voor jagers die hier
graag meer over willen weten. 
 
Bekijk alle filmpjes en volg deze mini-workshop! 
https://www.nojg.nl/nojg-algemeen/youtube-kanaal-nojg-communic
atie

NOJG  streeft  naar  betere
samenwerking  met
toezichthouders

https://www.nojg.nl/nojg-algemeen/youtube-kanaal-nojg-communicatie
https://www.nojg.nl/nojg-algemeen/youtube-kanaal-nojg-communicatie
https://www.nojg.nl/nojg-streeft-naar-betere-samenwerking-met-toezichthouders/
https://www.nojg.nl/nojg-streeft-naar-betere-samenwerking-met-toezichthouders/
https://www.nojg.nl/nojg-streeft-naar-betere-samenwerking-met-toezichthouders/


HAA
KSBERGEN  –  De  Nederlandse  Organisatie  voor  Jacht  en
Grondbeheer (NOJG) spant zich in om te komen tot een betere
samenwerking met de natuurtoezichthouders in ons land. Op dit
moment zijn verhoudingen tussen boa’s en jagers wisselend.
Beide partijen streven ernaar om nader tot elkaar te komen.

,,We hebben heel veel gezamenlijke belangen. De wil om elkaar
beter te begrijpen is heel duidelijk aanwezig”, zegt landelijk
NOJG-voorzitter René Leegte. Hij voerde onlangs een gesprek
met de Koninklijke Nederlandse Vereniging van Natuurtoezicht
(KNVvN), de vakvereniging van toezichthouders. ,,Soms verloopt
de samenwerking heel goed, maar soms ook niet. Zo komt het
voor dat een boa naar een jager op zijn hoogzit loopt en
daarmee  de  aanzitjacht  op  een  ree  verstoord.  Dat  moet
natuurlijk niet. Zo zijn er tal van andere zaken die we kunnen
oplossen als we met elkaar in gesprek blijven en de lijntjes
kort houden.”

https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/2023/11/foto-gesprek-toezichthouders.jpg


Stadse overheersing
De  NOJG  en  de  KNVvN  spraken  ook  over  de  verschillen  in
uitvoering bij de Terrein Beherende Organisaties (TBO’s) in
verschillende  regio’s.  ,,Bij  een  organisatie  als
Staatsbosbeheer bijvoorbeeld zie je op landelijk niveau begrip
voor  jacht  en  beheer,  maar  loopt  de  regionale  uitvoering
daarvan sterk uiteen”, aldus Leegte. ,,Daar willen we graag
verandering in brengen.”

De NOJG en de KNVnN maken zich beiden grote zorgen als het
gaat om wat zij betitelen als de ‘stadse overheersing van het
platteland’. KNVvN-voorzitter Rolf Overdiep: ,,We hebben te
maken met mensen uit de stad die af en toe met hun SUV’s in
het buitengebied komen, bijvoorbeeld om hun hond uit te laten.
Ze vinden overal iets van, niet in de laatste plaats van de
jacht, maar weten niet waar ze over praten. Daarnaast hebben
we te maken met onbekendheid vanuit de diverse overheden. Zij
hebben  wel  de  verantwoordelijkheden  als  het  gaat  om
regelgeving en regulering, maar de inhoudelijke kennis van
zaken ontbreekt maar al te vaak.”

Interview
Voor het kerstnummer van Jacht & Beheer staat een interview
gepland met Rolf Overdiep en Wouter Bax, de vicevoorzitter van
de  Koninklijke  Nederlandse  Vereniging  van  Natuurtoezicht.
Beiden vertellen over hun werk. Daarnaast zetten zij uiteen
hoe boa’s te werk gaan. Ook gaan zij nader in op een aantal
praktische zaken waar boa’s tijdens de uitoefening van hun
werk mee te maken krijgen.  

 



Landelijk  NOJG-voorzitter
René  Leegte:  constructief
gesprek  met  minister
Christianne van der Wal van
Natuur en Stikstof)

DEN HAAG – De NOJG, de Federatie Particulier Grondbezit (FGP)
en de Jagersvereniging hebben vandaag (dinsdag 7 november) op
het ministerie van Landbouw, Natuurbeheer en Visserij (LNV)
een ‘constructief’ gesprek gehad met minister Christianne van
der Wal (VVD, Natuur en Stikstof). Daarin is geconstateerd dat
er  in  de  discussie  rond  de  zogeheten  stelselwijziging
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voldoende ruimte is om op een open manier met elkaar van
gedachten te wisselen. Die conclusie trekt landelijk NOJG-
voorzitter René Leegte na afloop van het onderhoud.

In de bespreking werd onder meer teruggekeken op de uitspraak
in de bodemprocedure tegen de Staat der Nederlanden over het
lopende  jachtverbod  op  onder  meer  de  haas  en  het  konijn,
waarin de rechtbank in Den Haag op 11 oktober uitspraak heeft
gedaan.  De  NOJG,  de  Jagersvereniging  en  de  FPG  werden
weliswaar niet ontvankelijk verklaard, maar zijn van mening
dat er met de uitspraak van de rechter – die niet op de inhoud
van  tellingen  is  ingegaan  –  voldoende  ruimte  ligt  om  de
gesprekken op adequate wijze verder vorm te geven.

De besprekingen van vanmiddag geven aan dat die conclusie
juist is, aldus René. “Wat we hebben geproefd is dat deze
minister alle begrip heeft voor de jacht en de manier waarop
jagers zich bezighouden met natuurbeheer. Inhoudelijk mag er
met het oog op het verdere verloop in de bodemprocedure dan
niet zo heel veel zijn gezegd, we zijn wel van mening dat we
op  bepaalde  punten  iets  nader  tot  elkaar  gekomen  zijn.
Aangezien  zij  nog  een  relatieve  korte  periode  heeft  als
bewindspersoon is het van belang hoe zij de verschillende
vragen, die gesteld heeft gaat uitwerken. Er komt in elk geval
een vervolggesprek.”

 

 

Rechter  gaat  ten  onrechte
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voorbij  aan  argumenten
Jagersverenigingen en FPG

DEN HAAG – De rechtbank in Den Haag heeft vandaag uitspraak
gedaan in de bodemprocedure tegen de ministeriële regeling die
de jacht op de haas in Groningen, Utrecht en Limburg en op het
konijn in heel Nederland verbiedt. De Jagersvereniging, de
NOJG en FPG zijn teleurgesteld over het vonnis. Met name het
gebrek  aan  inhoudelijke  behandeling  van  de  argumenten  en
onderbouwingen  die  de  verenigingen  hebben  aangedragen  is
opvallend.

Met  deze  uitspraak  is  het  begrip  een  ‘gunstige  staat  van
instandhouding’ en het aantal konijnen en hazen er daarbij in
Nederland behoort rond te lopen, vrijwel volledig afhankelijk
geworden  van  de  zienswijze  van  de  minister.  De  rechtbank
toetst de besluitvorming van de minister nagenoeg niet en
stelt de politieke visie van de minister op de staat van
instandhouding voorop.

Afhankelijk van politieke wind
De jacht lijkt hiermee niet langer een fundamenteel recht,
maar eerder afhankelijk te zijn van de politieke wind die er
op  een  bepaald  moment  waait.  Willem  Schimmelpenninck,
directeur van de Jagersvereniging: “Het feit dat de minister
van de rechter zoveel ruimte krijgt is niet wenselijk en niet
passend bij het feit dat het recht om te jagen onderdeel is
van  het  eigendomsrecht.  Een  uitspraak  als  deze  kan
verstrekkende  consequenties  hebben.  Als  de  uitspraak  wordt
gebruikt om alle algemeen voorkomende diersoorten voortaan zo
te benaderen, heeft dit grote maatschappelijke gevolgen voor
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onder meer huizen- en wegenbouw en andere activiteiten waarbij
dieren kunnen worden verstoord.”

Rene Leegte, de voorzitter van de NOJG is dat van harte met
hem eens: “de uitspraak heeft meer impact dan de rechtbank
kennelijk voor ogen heeft gehad. Bovendien is het gebrek aan
inhoudelijke  motiveringen  opvallend  en  wekt  de  niet-
ontvankelijkheidsverklaring  van  de  verenigingen  grote
verbazing”.

Enerzijds  staat  in  het  vonnis  dat  het  goed  is  om
beoordelingsprocedures  en  rekenmethoden  ter  discussie  te
stellen,  anderzijds  geeft  de  rechter  met  het  vonnis  de
minister bijna volledige vrijheid van handelen, waardoor een
serieuze toetsing van de gehanteerde procedures en methodes
ontbreekt.

Regulering eigendomsrecht
De belangrijkste vordering van de Jagersverengingen en de FPG
was het terugdraaien van het onrechtmatige besluit van de
minister om de Regeling natuurbescherming (Rnb) te wijzigen,
zodat  de  jacht  op  haas  en  konijn  in  heel  het  land  weer
mogelijk zou zijn in het jachtseizoen. De rechter bevestigde
in haar vonnis dat de minister met haar besluit de Rnb te
wijzigen  inderdaad  het  eigendomsrecht  reguleert.  Deze
regulering is volgens de rechter toegestaan, omdat daarvoor
een  wettelijke  basis  bestaat  en  omdat  deze  regulering
proportioneel  is  (oftewel  niet  te  ver  gaat).  De
jagersverenigingen en de FPG blijven echter bij hun standpunt
dat de wettelijke basis hiervoor ontbreekt, omdat de minister
heeft besloten een strengere toetsing toe te passen voor de
staat van instandhouding dan in de wet is opgenomen en omdat
het niet nodig was op de jacht op deze wijze te verbieden.

‘Gunstig’ of ‘in het geding’
De minister heeft de algemeen voorkomende soorten haas en
konijn  langs  de  meetlat  van  de  Europese  habitatrichtlijn
gelegd en getoetst of de soorten in een ‘gunstige staat van



instandhouding’ verkeren, in plaats van dat hun ‘staat van
instandhouding in het geding is’. Bovendien werd opnieuw als
referentiejaar voor de populatiedaling het jaar 1950 genomen,
waarvan onderzoek inmiddels uitvoerig heeft aangetoond dat de
tellingen in dit jaar geen landelijke, maar regionale cijfers
betrof.
Daarnaast staan op habitatrichtlijn-lijst alleen diersoorten
die toen die richtlijn in werking trad (1994) bedreigd waren.
De  advocaten  van  de  Jagersvereniging  en  de  FPG  hebben  de
rechter  voorgelegd  dat  de  toepassing  van  de
habitatrichtlijnmethode  voor  de  bepaling  van  de  staat  van
instandhouding van algemeen voorkomende soorten, zoals de haas
en het konijn onrechtmatig is. Ook in andere Europese landen
is dit niet gebruikelijk.

Deze methode neemt als vertrekpunt dat de populatie van de
dieren in de habitatrichtlijn-lijst even hoog moet zijn als in
1994. Er hoeven namelijk anno 2023 niet evenveel hazen en
konijnen te zijn als in 1994. Immers in 1994 waren deze dieren
niet  bedreigd  en  zijn  daarom  niet  opgenomen  in  de
habitatrichtlijn-lijst.  In  het  verlengde  hiervan  hebben  de
advocaten  het  verbod  aan  de  Staat  gevorderd  om  de
habitatrichtlijnmethode in de toekomst toe te mogen passen
voor de bepaling van de staat van instandhouding van de haas
en het konijn. Dit zijn wezenlijke vorderingen die belangrijk
zijn voor de vraag hoe wij in Nederland met wilde dieren
willen omgaan en samenleven, maar ze zijn zonder afdoende
inhoudelijke argumentatie door de rechter aan de kant geveegd.

Niet ontvankelijk
Daarnaast  is  het  opvallend  dat  de  verenigingen  als
belangenbehartigers  van  de  jagers  in  Nederland  niet
ontvankelijk  worden  verklaard.  De  advocaten  van  de
jagersverenigingen en de FPG zeggen hierover: “Verenigingen
hebben een (grond)recht om besluiten die hun eigen belang
raken aan de rechter voor te leggen. Dit miskent de niet-
ontvankelijkverklaring  van  de  verenigingen.  Omdat  we  dit



probleem al hadden voorzien hebben we hebben vanaf het begin
twee  WBE’s  en  drie  individuele  jagers  mee  laten  doen  als
‘eisers’. Feitelijk moest de rechtbank dus linksom of rechtsom
een inhoudelijke uitspraak doen”.

Discussie noodzakelijk
Hoewel het vonnis van de rechtbank in Den Haag veel vragen
oproept, benadrukt voorzitter van de Jagersvereniging Theo ten
Haaf om ondanks de teleurstelling niet bij de pakken neer te
gaan zitten. “Daarvoor is het belang van de jager en onze
missie veel te belangrijk. De brede rol die jagers spelen in
het Nederlands landschap blijft cruciaal, zeker nu mensen en
dieren elkaar steeds vaker in de weg zitten. Ook na dit vonnis
blijft het belangrijk om goede relaties te onderhouden met de
politiek  en  andere  belanghebbenden.  Wij  blijven  politieke
partijen onverminderd benaderen met onze standpunten. Met een
bezoek  van  de  minister  in  het  vooruitzicht  zullen  wij  de
belangen van de jagers en de passie waarmee onze mensen zich
inzetten  voor  de  Nederlandse  natuur  blijvend  voor  het
voetlicht brengen. Zonder rechtszaak hadden we geen discussie
gehad over beoordelingsmethoden, rekenmodellen en het begrip
‘staat van instandhouding’. Deze discussie is wel noodzakelijk
om de in de toekomst de wetenschappelijke grondslag van de
beleidsvorming te verbeteren. Hoewel dit zich op dit moment
niet heeft vertaald in een positieve uitspraak, is het zaak
dat u zich blijft inzetten voor de jacht en wetgeving op basis
van betere data en beoordelingsmethoden.”

Rene Leegte, voorzitter van de NOJG houdt ook de moed erin:
wij zullen samen met de Jagersvereniging het gespreek met de
minister  aangaan  tijdens  de  komende  bijeenkomsten.  De
politieke lobby, zeker in deze politiek spannende tijden, gaat
onverminderd voort.”

Rene Leegte roept de leden van de NOJG op om de ALV van 16
november aanstaande te bezoeken om mee te praten over deze
uitspraak en te discussiëren over de toekomst: “de inbreng van
onze leden in deze discussie is van groot belang”.



Hoger beroep
De Jagersvereniging, de NOJG en de FPG zullen het vonnis van
de rechtbank uitvoeriger bestuderen en in onderling overleg
besluiten of het wenselijk is in hoger beroep te gaan. Dit
moet binnen drie maanden worden ingediend.

De volledige uitspraak van de rechter vind hier:ECLI NL RBDHA
2023 14822

 

Uitspraak Bodemprocedure voor
opening jachtseizoen

De uitspraak van rechtbank in Den Haag in de bodemprocedure
tegen de ministeriële regeling die de jacht op de haas in
Groningen,  Utrecht  en  Limburg  en  op  het  konijn  in  heel
Nederland sluit wordt verwacht op woensdag 11 oktober a.s. Of
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de jacht op haas en konijn vervolgens wordt geopend, hangt af
van de uitspraak. Vanzelfsprekend brengen wij samen met de
andere belanghebbenden, waaronder de Jagersverening en de FPG,
onze leden direct op de hoogte van de uitspraak en de gevolgen
hiervan.

Vooralsnog is de rechtbank van plan de uitspraak per post naar
betrokken  partijen  te  versturen.  Onze  advocaten  hebben  de
rechtbank verzocht de uitspraak per e-mail toe te sturen,
zodat de uitspraak op 11 oktober bij iedereen bekend is. Lukt
dit niet, dan zullen de advocaten zich maximaal inspannen de
uitspraak op die dag alsnog via een andere weg te verkrijgen.
Het  bijwonen  van  de  uitspraak  in  de  rechtbank  is  niet
mogelijk,  dit  heeft  de  rechter  expliciet  vermeld.

Grondige toetsing
De uitspraak omvat naar wordt gehoopt en verwacht een grondige
toetsing  van  de  beslissing  van  de  minister,  alsook  de
beoordelingsmethode  die  is  gehanteerd  om  de  staat  van
instandhouding  van  de  haas  en  het  konijn  te  bepalen.  De
bodemprocedure werd door de Jagersverenigingen en de FPG medio
december 2022 in gang gezet, nadat de voorzieningenrechter in
oktober 2022 ook oordeelde de materie te complex en omvangrijk
te vinden voor een kort geding.

Opening jacht haas en konijn
De Jagersvereniging, de NOJG, de FPG en andere belanghebbenden
hebben bij de rechter negen punten aangekaart, waarop zij in
het gelijk gesteld hopen te worden. De primaire inzet is de
opening van de jacht op haas en konijn in heel Nederland bij
aanvang van het jachtseizoen 2023/2024. Of dit op 15 oktober
a.s. ook daadwerkelijk kan, hangt van het aantal punten waarop
we in het gelijk worden gesteld en of de minister per direct
uitvoering geeft aan de uitspraak. Ook zou de minister zich in
een reactie op de uitspraak kunnen wenden tot een kort geding
of een verzoek tot schorsing van de uitspraak kunnen indienen.



Vertrouwen
De  uitspraak  is  van  groot  belang  voor  de  volgende
jachtseizoenen  en  voor  alle  andere  bejaagbare  wildsoorten.
Directeur van de Jagersvereniging Willem Schimmelpenninck: “We
hebben veel vertrouwen in onze positie in de bodemprocedure.
Tijdens de zitting van de bodemprocedure tegen de Staat op
maandag  21  augustus  jl.  kregen  alle  partijen  de  kans  hun
argumenten uiteen te zetten voor of tegen het verbod op de
jacht op het konijn en de inperking van de jacht op het haas.
Na  het  sterke  pleidooi  van  ons  advocatenteam  hebben  we
uitvoerig de argumenten namens de Staat kunnen weerleggen.”

Uitspraak
Direct  na  de  uitspraak  op  11  oktober  zullen  de  betrokken
verenigingen en de advocaten de uitspraak grondig bestuderen
en zich – indien nodig – beraden op vervolgstappen. Daarnaast
verwachten we na de uitspraak ook de terugkoppeling op onze
vragen die voorafgaande aan de zitting van de bodemprocedure
op 21 augustus aan de landsadvocaat zijn gesteld.

Donatiecampagne  is  een
samenwerking van de FPG, de
Jagersvereniging en de NOJG –
Red de jacht!
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Red de jacht!
Help de toekomst van de jacht in Nederland veilig te stellen!
We vechten tegen het besluit van de minister voor Natuur en
Stikstof om de jacht op konijnen en hazen te sluiten. Uw
financiële steun is essentieel, laten we samen voorkomen dat
de  jacht  onmogelijk  wordt  gemaakt.  Doe  vandaag  nog  een
bijdrage, samen kunnen we een doorbraak realiseren en zorgen
voor een positieve toekomst van de jacht in Nederland!

Doneer dan via het invulformulier uw bijdrage volg
dan  de  onderstaande  link  :  Doneer  –
Bodemprocedure 

Speciale  NOJG  cursus  Veilig
Kogel schieten
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Inschrijfformulier Cursus Veilig Kogel Schieten :

Overlijdensbericht  van  Nic
Quaedvlieg  mede-oprichter  en
oud  secretaris  van  de
Boerenjagersvereniging/NOJG
Beste NOJG leden,

Helaas is het onze droeve plicht om jullie op de hoogte te
stellen van het overlijden van Nic Quaedvlieg, oud secretaris
NOJG  en  de  grote  karrentrekker  van  de
Boerenjagersvereniging/NOJG. Hij is op maandag 17 april op 85
jarige leeftijd overleden en was tot het laatst betrokken bij
de NOJG.

Voor  zijn  jarenlange  inzet  en  betrokkenheid  bij  onze
vereniging  zijn  wij  Nic  veel  dank  verschuldigd.

De crematie vindt plaats in besloten kring.

Om zijn vrouw te ontlasten van telefoon, post en bezoek, is
het uitdrukkelijke verzoek om uw condoleance te plaatsen op
bijgevoegde link ofwel brieven/kaarten te versturen naar de
postbus  van  de  NOJG  (postbus  72,  7480  AB  te  Haaksbergen)
waarna ik dit verzamel en doorstuur naar Mark.

https://herinnering.dela.nl/nicquaedvlieg

https://www.nojg.nl/overlijdensbericht-van-nic-quaedvlieg-mede-oprichter-en-oud-secretaris-van-de-boerenjagersvereniging-nojg/
https://www.nojg.nl/overlijdensbericht-van-nic-quaedvlieg-mede-oprichter-en-oud-secretaris-van-de-boerenjagersvereniging-nojg/
https://www.nojg.nl/overlijdensbericht-van-nic-quaedvlieg-mede-oprichter-en-oud-secretaris-van-de-boerenjagersvereniging-nojg/
https://www.nojg.nl/overlijdensbericht-van-nic-quaedvlieg-mede-oprichter-en-oud-secretaris-van-de-boerenjagersvereniging-nojg/
https://herinnering.dela.nl/nicquaedvlieg


https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/2023/04/Rouwkaart-besloten-scaled.jpg


Dagvaardiging  Staat  in
bodemprocedure  tegen  het
sluiten van de jacht op de
haas en konijn

Bijgaand  de  definitieve  en  reeds  aan  de  Staat  betekende
dagvaarding voor de bodemprocedure.

Door het overhandigen van een omvangrijke dagvaarding aan de
Staat is de NOJG, samen met de Jagersvereniging en de FPG
vandaag begonnen met de bodemprocedure tegen het sluiten van
de jacht op haas en konijn. De besluiten van de minister, de
beoordelingsmethode en de argumenten van de minister om tot
die besluiten te komen zullen door de rechtbank in Den Haag
 worden getoetst.

Er wordt naar gestreefd om vóór het volgende jachtseizoen een
uitspraak te krijgen, een garantie is echter niet te geven.

De volgende stap is dat de minister een schriftelijk antwoord
moet gaan geven op onze argumenten. Uiteraard houden wij u
hiervan op de hoogte.

Met vriendelijke groet,
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Beide Jagersverenigen, FPG en
Wbe  de  Roerstreek  sommeren
MInister in een brief om de
wijziging  Regeling
Natuurbescherming  in  te
trekken
 

 

Namens  de  Koninklijke  Nederlandse  Jagersvereniging
(Jagersvereniging), de Federatie Particulier Grondbezit (FPG),
de Nederlandse Organisatie voor Jacht en Grondbeheer (NOJG) en
de Wildbeheereenheid Roerstreek (WBE Roerstreek) heeft Stibbe
Advocaten een brief gestuurd aan de Minister voor Natuur en
Stikstof.

Hierin sommeren genoemde partijen de minister dringend, om de
vorige week door haar bekendgemaakte wijziging van de Regeling
natuurbescherming (“Rnb”) in te trekken dan wel niet toe te
passen, zodat de jacht op het konijn en de haas op normale

 Laad het document opnieuw
|  Openen in nieuwe tab
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wijze geopend kan worden op 15 augustus respectievelijk 15
oktober.

De  wijziging  van  de  Rnb  stuit  in  meerdere  opzichten  op
zwaarwegende bezwaren. Zo is dit besluit gebaseerd op een
onderzoek  waaraan  serieuze  gebreken  kleven,  waaronder  het
gebruik  van  een  duidelijk  onjuiste  en  ongeschikte
beoordelingswijze van de staat van instandhouding van hazen en
konijnen.  Daarmee  ontbreekt  een  feitelijke  en  juridische
grondslag om de jacht op deze wildsoorten te beperken.

Hier komt bij dat de regeling een inbreuk is op het Europees
Verdrag van de Rechten van de Mens. Bezwaarlijk is ook dat de
minister pas zeer kort dag (twee weken voor de start van het
jachtseizoen) met het besluit is gekomen, terwijl richting de
Tweede Kamer en betrokkenen telkens de verwachting is gewekt
en uitgesproken, dat ruim voor het jachtseizoen duidelijkheid
zou worden geboden.

Door middel van de gestuurde sommatiebrief wordt de minister
in  de  gelegenheid  gesteld  om  haar  besluit  in  te  trekken.
Blijft de komende twee weken een positieve reactie uit dan
zijn de organisaties genoodzaakt om juridische procedures te
starten.

Jacht,  beheer  en
schadebestrijding  in
Flevoland niet meer mogelijk
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door  nieuwe
omgevingsverordening

De  Provinciale
Staten van Flevoland heeft afgelopen woensdag een gewijzigde
omgevingsverordening met betrekking tot de wildbeheereenheden
bekrachtigt  die  gelijk  in  werking  is  gesteld.  Er  is  geen
overgangstermijn opgenomen en geen van de wildbeheereenheden
voldoet aan de nieuwe eisen. Dit heeft directe gevolgen voor
de  dagelijkse  werkzaamheden  die  de  jagers  voor  de
grondgebruikers uitvoeren. Jacht, beheer en schadebestrijding
liggen vanaf vandaag in Flevoland volledig stil.
 
Geen één wildbeheereenheid voldoet aan de eis
In  de  nieuwe  omgevingsverordening  is  opgenomen  dat  er  in
Flevoland  ruimte  is  voor  drie  wildbeheereenheden.  Elke
wildbeheereenheid  heeft  een  aangesloten  werkgebied  met  een
duidelijk geografische begrenzing. De huidige WBE Flevoland
omvat de hele provincie en voldoet daarmee niet aan de nieuwe
eis.  De  drie  initiatief-wildbeheereenheden  die  recentelijk
zijn  opgericht  zijn  om  te  voldoen  aan  de  nieuwe
omgevingsverandering  zijn  nog  niet  rechtsgeldig.  Daarnaast
vertegenwoordigd  zij  ook  niet  de  jachthouders  uit  het
werkgebied op democratische wijze. Die steun ligt tot op heden
overduidelijk bij de oude WBE.
 
Vrijwel alle jagers in Flevoland zijn lid van de huidige WBE
Flevoland. De Jagersvereniging en de NOJG zijn zeer ongelukkig
met  de  ontstane  situatie  en  ontvangen  veel  vragen.  Hun
achterban uit zorgen en frustratie.

Overgangstermijn
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De  leden  van  de  WBE  Flevoland  hebben  eerder  tijdens  de
jaarvergadering al ingestemd met aanpassing van de structuur
en organisatie als de Provincie de verordening zou goedkeuren.
Echter  zou  er  wel  sprake  moeten  zijn  van  een  redelijke
overgangstermijn. Dat is nu niet het geval. WBE Flevoland gaat
daarom een kort geding aanspannen tegen de Provincie Flevoland
om deze te dwingen dat er een reële overgangstermijn komt.
 
Onaanvaardbare situatie
De Jagersvereniging en de NOJG willen dat deze onwerkbare
situatie snel wordt opgelost en steunen het kort geding. Niet
alleen in het belang van hun achterban maar ook voor de boeren
en de terrein beherende organisaties met wie zij samenwerken
om  bijvoorbeeld  de  schade  in  gewassen  te  voorkomen  en  de
verkeersveiligheid  te  borgen.  Daarnaast  verwachten  de
Jagersvereniging en de NOJG dat de provincie alle schades die
optreden tijdens de periode dat er geen gebruik gemaakt kan
worden van de vergunning voor haar rekening neemt.

Meer weten? Neem contact op met de Jagersvereniging. U kunt
bellen naar 033-461 9841 of mailen naar:
Of NOJG neem dan contact op met Eric Römers van de NOJG op
06-53361203

Met vriendelijke groet,

Koninklijke  Nederlandse  Jagersvereniging  &  Nederlandse
Organisatie voor Jacht en Grondbeheer (NOJG)


